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I redaksjonen: 

Redaktør: Ludvik Ervik                     

Stoff til Kiwanisnytt sendes til:   

kiwanisnytt@kiwanis.no 

 

Gnisten …. 
 
Ett år er gått siden jeg overtok som guvernør for Kiwanis International District Norden (KIDN), og  
dette året har gått veldig fort. Som dere kanskje husker, så er mitt motto « Kiwanis i tiden», og  
hvordan har det så vært i denne tiden? Krigen ruller videre i både Ukraina og Gaza, hungersnød og 
elendighet over store deler av verden. Dette viser at behovet for vårt arbeid er stadig økende, 
men samtidig ser vi dessverre at noen klubber velger å legge ned, stort sett pga høy alder 
blant medlemmene, og liten eller ingen rekruttering. Frivillig ubetalt foreningsarbeid har ikke 
første prioritet blant folket lenger. Men vi gir ikke opp, vi arbeider mer eller mindre kontinuerlig 
med å rekruttere nye medlemmer og dannelse av nye klubber! Vi ser tydelig at vår hjelp  
kommer veldig godt til nytte og blir lagt merke til.  
Vi har hatt 5 Distriktstyremøter gjennom året, 4 fysiske og 1 digitalt. Kollegiet har hatt jevnlige 
møter på Zoom. 
 
Styret i KI-E har hatt 3 fysiske og 2 møter på Zoom, neste års KI-E President blir vår venn fra Island 
Gunnsteinn Bjørnsson. 
 
Klubber i KIDN har feiret både 60, 50 og 40 års jubileumer, dette står det respekt av. 
 
Gjennom året har jeg hatt gleden av å få besøkt 17 klubber, og det har vært veldig nyttig for bl.a å få 
hilse på medlemmene og høre hvilke prosjekter de jobber med. 
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Dette gjelder også i høyeste grad besøk på sommerleirene til Burn Camp og Mental Helse Ungdom 
( MHU). Nicolay Grøndahl og jeg deltok på disse, og vi sitter igjen med meget sterke inntrykk herfra. 
Disse 2 organisasjonene er noe vi i Kiwanis bare er nødt til å fortsette med. 
 
Årets årsmøte og etterfølgende konvent ble arrangert 21.-22.september, og etter mitt syn ble dette 
gjennomført på en god og verdig måte. Åpning av barnekoret, og underholdning av Christine og Geir 
som tidligere, konventet ble ledet på en proff måte av Tore Vågsmyr.  
Vi hadde besøk av Guvernøren fra Island, Bjørn Bergmann Kristinsson, samt Gunnsteinn Bjørnsson 
som representerte Josy Glatigny, Kiwanis International Europe (KI-E) President, som ble sykmeldt, og 
KI-E Trustee Filip Delanote fra Belgia. 
 
Valget på Fremtidig Guvernør falt på Jan Erik Gullheim, VG Follo og Østfold, Revidert Distriktslov ble 
godkjent med stort flertall, likeledes fornyelse av avtalen med MHU. 
Finanskomiteens forslag om en økning på kr.100,- pr medllem i år, likeledes kr.100,- neste år, og  
resten ca 75kr. siste år ble vedtatt. 
 
Så til slutt: takk til Kollegiet, takk til alle Viseguvernører, takk til alle komiteledere og ikke minst med-
lemmene der ute som hvert år gjør en kjempejobb!  
Vil også si takk til alle ledsagere som lar medlemmene legge så mange timer ned i forenings arbeidet!  
 
 
TAKK FOR MEG OG TAKK FOR I ÅR!  
 
Haugesund 24.09.2024  
Svein G. Aanerud Guvernør KIDN 2023-2024 
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Sommerleir Burn Camp 2024 

Onsdag 26. juni deltok Nicolay, min kone Olaug og undertegnede på årets sommerleir 
til Burn Camp. 

 

Vi møtte opp i Gurvika Feriesenter, Nevlunghavn hvor vi ble møtt av Henrik Smith som 
fortalte litt om hva som skulle skje. Lunsj i form av grillmat ble servert og vi møtte en 
del av både stab og ungdommer som deltok på leiren. På ettermiddagen kjørte vi til 
Hove Leirsenter, hvor alle var innlosjert. Her ble det bading og spill resten av kvelden. 
Det gjorde et veldig sterkt inntrykk på oss å se alle de som var brannskadd på ulike  
deler av kroppen, men samtidig var det kjekt å se hvor trygge de var på sin situasjon, 
noe som de har opparbeidet på disse leirene. Det er godt at vi i Kiwanis støtter dette, 
og jeg håper vi kan fortsette med det i flere år fremover. 

Tekst og bilder: Svein G. Aanerud 

Guvernør KIDN 2023-2024 
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Burn Camp i vakre Gurvika 

Norsk forening for brannskadde - NFFB - arrangerer landsdekkende mestringskurs for brann-

skadde unge, familier og voksne. Burn Camp Familie har i flere år blitt arrangert i vakre  

Gurvika i Nevlunghavn.   

NFFB beskriver Burn Camp Familie på følgende måte: 

 

"Årlig rammes mange familier av at et av bar-
na pådrar seg en brannskade, en svært trau-
matisk opplevelse. Barna må leve med skade-
ne, mens de voksne ofte bærer med seg opp-
levelsen, skyldfølelsen og skammen. Burn 
Camp Familie, BCF er et mestringskurs for de 
som lever med en brannskade og deres fami-
lie. På BCF handler det om å møte andre i lik-
nende situasjon, her skaper vi lek og latter, for 
oss handler det om håp, mestring og framtid, 
om å møte andre i samme situasjon, om å ska-
pe en arena for erfaringsutveksling, om å ha 
det gøy sammen." 
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Ønsker du billetter ? Ta kontakt med: 

May  Grepperud   tlf.  92452689 

may.grepperud@outlook.com 

 

Fredag 8. november 2024 kl. 17.00 på Bakkenteigen/Horten. 
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MHU sin sommerleir på Bjerkely Folkehøyskole. 
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Fredag 12/7 og lørdag 13/7 deltok Nicolay Grøndahl og undertegnede på 
MHU sin sommerleir på Bjerkely Folkehøyskole på Arneberg. 

Vi ble tatt imot av Edda, leirlederen, fikk tildelt hvert vårt rom på internatet, og hun  
viste oss rundt på de forskjellige verkstedene de hadde. Det var: kunst og farge, hand-
arbeid, sirkus, friluftsliv, og Akido, deltagerne hadde på forhånd satt opp ønskeliste 
hva de helst ville delta i. På leieren var det 40 deltakere og ca.30 ledsagere. 

Vi fikk gå rundt i verkstedene til de for å se og slå av en prat, samtlige arbeidet iherdig 
med sakene som skulle vises frem på avslutnings showet på lørdag kveld. På fre-
dagskveld var det duket for “åpen scene” hvor alle som ville kunne fremføre det de 
selv hadde lyst til, og det som imponerte oss var hvor frie og åpne samtlige var, store 
forandringer hos samtlige kunne Martine, landslederen fortelle oss. Disse 2 dagene vi 
hadde sammen med disse ungdommene gav oss et tydelig svar på at ved å støtte 
MHU, gjør vi i Kiwanis noe veldig viktig! 

Vi må få takke for at vi fikk lov å besøke MHU sin sommerleir i år også, takk til Edda, 
leirlederen, Martine, landslederen og Erlend som konferansier! 

Tekst og bilder: Svein G. Aanerud 

Guvernør KIDN 2023-2024 
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Arendals uka…. 

Under Arendalsuka setter organisasjoner, politiske partier, næringsliv og mediehus fra 
hele landet viktige samfunnstema på dagsorden i egne arrangementer. I løpet av 5 da-
ger arrangeres det over 1900 arrangementer i Arendal sentrum. Disse arrangementene 
utgjør Arendalsukas program. Felles for alle arrangementer er at de omhandler et sam-
funnsspørsmål, har gratis inngang og er åpne for alle. 

Under Arendalsuka fylles sentrumsgatene med 200 stands av ulike organisasjoner og 
frivillige foreninger. 

 

 

Redaksjonen gleder seg til bilder fra Kiwanis standen ramler inn til Kiwanisnytt... 

Divisjon Telemark og Agder  
deltok på ARENDALSUKA  
12. TIL 16. AUGUST 2024. 
Kiwanis sine 8 klubber i Divisjon  
Telemark og Agder vedtok å delta 
på Arendalsuka i 2024. 
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Sommerleir i Latvia 3. til 7. juni 2024. 
 
Det er invitert 25 barn fra 6 til 11 år, med fysisk og mental helse problemer. Barna er fra 
familier med dårlig økonomi og noen av barna er fra Ukraina. 

Vår president Edgars Podens er opprinnelig fra Latvia og har etablert seg med kone og 
barn i Risør. Han kom i kontakt med denne klubben, noe som førte til at lederne i Cesis 
ble invitert til konventet i 2022. Dette igjen førte til at KC Risør sponset denne leiren i fjor 
og vi reiste til Latvia og besøkte skolen og leirområdet. Det ble et meget hyggelig besøk 
sammen med Fredrikstad klubben og leiren ble suksessfullt gjennomført. De ønsker 
derfor å gjenta arrangementet. Vi kan også gjerne gjenta en tur til Latvia. Det som er 
unik i denne sammenheng er at Edgars prater språket så dialogen blir meget bra uten 
misforståelser. Vi håper derfor at divisjonen kan være med å støtte dette flotte  
prosjektet som betyr veldig mye for de det gjelder. 
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Redaksjonen takker 

Kiwanis Cēsis 

for lån av bilder og 

tekst…. 

Barna koser seg på  

sommerleir…. 

https://www.facebook.com/kiwaniscesis?__cft__%5b0%5d=AZWHrp475ydOARCQv9AcLicZoDgZwPCj8mb7fx-_fGrG0nIpRQEaCpeAzfj12CDG_76PktzIN7g-mK5PCK5QQYiDZh3KSytvKac1BawCCl_EEp2o52djDwxO02cn0Ii0bv_KvEJEAwvGSOBPguIYC5HJmwhuwXe9t2377rBJAAFGc31OwDKUUrTRAZa0TkNDLaQ&__tn__=-UC
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Guvernørkjedet... 

Ett Guvernørkjede lever sitt  eget liv. Hvert år prydes det med ett nytt navn. Den er ute av familien ett år, 

men plutselig er det tilbake. Man kan hente det tilbake selv, og får da 2 merker på kjedet. Noen klubber 

har flere navn på kjedet. Det året har klubben glede av å oppbevare selve «Guvernørfana». Kjedet har vært 

med på spennende årsmøter. I gamle dager kunne man kverulere på de minste detaljer. De siste åra har 

det vært forholdsvis humane årsmøter. Pulsen har nok gått noe opp før årsmøtet, men faller utover møtet. 

Noen år har man måttet drive «valgkamp», og skryte litt av seg selv fra talerstolen. Det som er sikkert er at 

kjedet får være med der det skjer, på spennende reiser og opplevelser. 
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Billedbrev fra Konventet…. 

God stemning…. 



17 

 

Bjørn Bergmann Kristinsson Guverør Island 

Filip Delanote Europa Trustee og 

påtroppende Europa President Gunsteinn Bjørnsson koste 

seg på Konventet. 

Det blir aldri feil å åpne ett Konvent med ett barnekor…. 

Einar fra Burn 

camp teamet, 

holdt foredrag om 

årets leir. 
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Årsmøtet på 3 minutter…. 

Stikkord: 

Tore Vågsmyr hadde regien, ikke ett 

årsmøte uten.. 

Distriktsloven vedtatt. 

Samarbeidet med Mental Helse 

Ungdom fortsetter. 

Kontigenten økes med kr. 100.- 

Dukka fortsetter med Distriktet som 

koordinator, og klubbene som betaler. 

Valg: 

Sekretær: Steinar Birkeland  KC Åsgårdstrand 

Kasserer: Bård Ekeberg Nilsen KC Skien 

Fremtidig Guvernør: jan Erik Gullheim  KC Drøbak 
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 Noen glimt fra Guvernørens mottagelse... 

 

Det lå en sydvest i posen…. 
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Kiwanis Ærespris gikk til Ung Arena Karmøy. 
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Da Sigurd Berger fikk overrakt Frivilligprisen samt en sjekk på 50.000 kroner av ordfører Christina Bratli i Par-
ken lørdag innrømmet han at han var «veldig glad, men ikke overrasket». 

– Jeg hadde trodd at det kom da BUA ble startet opp, men misforstå meg rett. Jeg er veldig glad for å få Frivil-
ligprisen 2024 nå. Det er en kjempestor ære, som jeg takker så mye for. Det betyr mye for meg at det jeg gjør 
også betyr mye for andre, sa han og la til at han gledet seg over å være en del av Frivillighetens familie. 

• Vi har det fint der. Så hvis du ikke allerede er med, meld deg inn i et lag eller en forening. Det er mye 
moro, sa han fornøyd. 

• Også forslagsstillerne og juryen som konkluderte med at Sigurd Berger er den rette vinner av Frivilligpri-

sen 2024 er enige i det. De trakk for Bergers innsats for Borre IF, hvor han er æresmedlem, Kiwanis og 

BUA samt hans rolle i prosjektet Aktiv 100 i regi av Horten Turistforening. 

 

– Jeg kan jo også nevne at han var Vestfolds representant for frivilligheten da han ble invitert til motta-

kelse på slottet hvor han møtte både kong Harald og dronning Sonja. Og går vi ni år tilbake fikk Sigurd 

Berger tildelt Norges Fotballforbunds honorære lederstipend.– Vi er mange som kan takke denne verdig 

vinneren for alt han har gjort for lokalmiljøet og for Horten, sa ordføreren og overrakte årets frivilligpris 

Sigurd Berger stakk av gårde med Frivilligprisen 2024. 
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Siste side….. 

 

 

  

 

Vi gratulerer Sverre Hauger KC Drøbak med vervet som ny 
Guvernør for Kiwanis District Norden for perioden 24/25. 


